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تيم سابر مردان ايران نائب قهرمان آسيا شد
تي��م م��ردان اي��ران در بخش 
تيمي اس��لحه س��ابر با شکست 
برابر کره جنوبي بر سکوي دوم 

آسيا ايستاد.
به نقل از ايسنا، در ادامه مسابقات 
شمشيربازي قهرماني آسيا تيم 

مردان ايران در اس��لحه س��ابر در فينال نتيجه را به کره جنوبي 
واگذار کرد و به عنوان نائب قهرماني آسيا دست يافت.

شمش��يرباران ايران پس از اس��تراحت در دور نخست در مرحله 
يک چهارم نهايي ۴۵ بر ۲۶ چين تايپه را شکست داد. در مرحله 
نيم��ه نهاي��ي ه��م با پيروزي ۴۵ بر ۴۰ مقابل هنگ کنگ راهي 
دي��دار پايان��ي ش��دند. در فينال تيم اي��ران حريف تيم قدرتمند 
کره جنوبي نش��د و با نتيجه ۴۵ بر ۴۲ شکس��ت خورد و نائب 

قهرمان آسيا شد.
تيم چين هم با شکست هنگ کنگ در جايگاه سوم ايستاد.

عابديني عضو کميته ورزشکاران
 کنفدراسيون آسيا شد

پ��س از پاي��ان انتخابات کميته 
کنفدراس��يون  ورزش��کاران 
شمش��يربازي آس��يا، مجتب��ي 
عابديني به عضويت اين کميته 
در آمد.به نقل از سايت فدراسيون 
شمش��يربازي، انتخابات کميته 

ورزشکاران کنفدراسيون شمشيربازي آسيا در حاشيه مسابقات 
قهرماني آسيا برگزار شد.در اين بخش نيز گزينه هاي زيادي از 
کش��ورهاي مختلف قاره کهن کانديدا بودند که در نهايت س��ه 
ورزش��کار ب��ه عضويت اين کميت��ه در آمدند. مجتبي عابديني 
شمش��يرباز شايس��ته کشورمان يکي از س��ه نماينده اي بود که 
براي عضويت در اين کميته انتخاب شد تا افتخاري ديگر براي 

شمشيربازي کشورمان حاصل شود.

اعلام ترکيب نهايي تيم ملي
 اعزامي به قهرماني آسيا

س��ازمان  س��خنگوي 
تيم هاي مل��ي ترکيب 
نهاي��ي تي��م مل��ي دو و 

ميداني ايران جهت حضور در رقابت هاي قهرماني آسيا را اعلام 
کرد.به نقل از روابط عمومي فدراسيون دو و ميداني، تيم ملي دو و 
ميداني کشورمان که قرار است به بيست و دومين دوره مسابقات 
قهرماني آسيا)هندوستان( اعزام شود، در حال حاضر در ورزشگاه 
حافظيه شيراز در حال پيگيري اردوي آماده سازي است.به همين 
منظور، تيمور غياثي، سخنگوي سازمان تيم هاي ملي فدراسيون 
دو و ميداني اسامي نهايي ملي پوشان را جهت اعزام به اين دوره 
از مس��ابقات قهرماني آس��يا اعلام کرد.احسان حدادي، محمد 
صميمي )پرتاب ديسک(، علي خديور )۴۰۰ متر(، حسن تفتيان 
)1۰۰ متر(، رضا مقدم )پرتاب چکش(، سحر ضيايي )پرتاب نيزه(، 
حسين کيهاني )3۰۰۰ متر بامانع(، امير مرادي ) 8۰۰ متر(، علي 
ثم��ري )پرت��اب وزنه( و کيوان قنبرزاده )پرش ارتفاع(، 1۰ ملي 
پوش��ي هس��تند که ترکيب اصلي تيم ملي دو و ميداني ايران را 
در بيست و دومين دوره رقابت هاي دو و ميداني قهرماني آسيا 
تش��کيل مي دهند.همچنين فردين محمدزاده و حسين شايان 
به عنوان مربي، دکتر ارديبهش��ت پزش��ک تيم، تيمورغياثي به 
عنوان سرپرست و مجيد کيهاني رئيس فدراسيون، ملي پوشان 

را در اين دوره از رقابت ها همراهي خواهند کرد.

درخواست نيما عالميان
 از فدراسيون پينگ پنگ

پينگ پنگ ب��از المپيکي ايران 
گفت: از فدراس��يون مي خواهم 
ما را به تورهاي جهاني بيشتري 
اعزام کند چرا که پتانس��يل اين 
را داري��م ج��زو بازيکنان خوب 
جهان قرار بگيريم.نيما عالميان 

در گفتگو با ايسنا درباره تاثير حضور مداوم در تور هاي جهاني بر 
روي عملکردش و ارتقا جايگاه خود در رنکينگ فدراسيون جهاني 
تنيس روي ميز بيان کرد: حضور ما در تور هاي جهاني بايد ادامه 
داشته باشد و من از فدراسيون مي خواهم که من و نوشاد را در 
س��ال به غير از اردوهاي خارجي به 1۰ پرو تور هم اعزام کنند. 
در واق��ع بازيکن��ان حرف��ه اي و خوب جهان هم در همين تعداد 
پرو تور ش��رکت مي کنند.او ادامه داد: اگر مي خواهيم رنکينگ 
خود را براي المپيک ۲۰۲۰ ارتقا دهيم و از طريق رنکينگ وارد 
المپيک شويم بايد از همين الان برنامه ريزي کنيم و به فکرش 
باشيم. در اين صورت حتي مي توانيم در بخش تيمي هم بازي 
کنيم.عالميان با رضايت از عملکردش در رويدادهايي که پشت 
س��ر گذاشت، تصريح کرد: بازي هاي کشورهاي اسلامي براي 
ما مهم بود که نتيجه گرفتيم. در مسابقات قهرماني جهان هم 
من و نوش��اد توانس��تيم جزو ۶۴ نفر قراربگيريم و من نفر اول 
انگليس را شکس��ت دادم. در تور جهاني اس��لووني هم خيلي 
خوب بودم. در کل فکر مي کنم در اين يک ماه پيش��رفتم زياد 
بود و توانستم از رنکنيگ 13۴ به 1۰۵ جهان صعود کنم. البته 
بايد از اسپانس��ر فدراس��يون هم تشکر کرد که قبل از بازي هاي 
کش��ورهاي اس��لامي و مس��ابقات جهاني ما را به دو تور جهاني 
اع��زام کرد.پين��گ پنگ باز المپيکي اي��ران در مورد لزوم اعزام 
ب��ه کمپ ه��اي خارجي نيز گفت: بازيکنان خوب جهان، در پرو 
تورهاي جهاني شرکت مي کنند و و در کمپ هاي خارجي هم 
تمرين دارند. از ايران هم بايد حداقل ۲-3 بازيکن را در سال به 

کمپ هاي خارجي بفرستند. 

خارج از گود

ورزشی

معاون ورزش قهرماني وزارت ورزش و سرپرس��ت فدراس��يون 
واليب��ال درب��اره عملکرد تيم ملي واليبال و بازي هاي آس��يايي 

۲۰18 صحبت کرد.
محمدرضا داورزني در حاش��يه مراس��م تجليل از پيشکوس��تان 
قايقراني درباره عملکرد ملي پوشان واليبال اظهار کرد: با توجه 
به اين که تغيير مربي داشتيم و هم زمان با ليگ جهاني امسال 
تيم هاي اميد و جوانان بايد در قهرماني جهان شرکت مي کردند 
امکان اين که از جوانان بيش تري در تيم بزرگس��الان اس��تفاده 
کنيم را نداشتيم. نيروهاي بسيار خوبي در جوانان و اميد داريم 
و به همين دليل در جام ملت هاي آس��يا به ميزباني جاکارتا از 

تيم اميد استفاده خواهيم کرد.
نمي شد از جوان هاي بيش تري استفاده کنيم ���

سرپرست فدراسيون واليبال ادامه داد: هم زماني برنامه هاي اميد 
و جوانان با ليگ جهاني باعث ش��د که کم تر بتوانيم از جوانان 
با انگيزه استفاده کنيم و به همين دليل تلاش کرديم و مجبور 
بوديم با توجه به مصدوميت هايي که ملي پوشان داشتند شرايط 
خ��وب را ب��راي آن ها مهيا مي کرديم. اردو و بازي تدارکاتي هم 
داشتيم اما تيم ما 1۰۰ درصد نبود. تيمي نبود که به لحاظ بدني 

و عمومي کامل باشد.
او با اشاره به اين موضوع افزود: يک مقدار مصدوم داشتيم و از 
طرفي تيم نقص داشت. مشکل انگيزشي نداشتند. واقعيت اين 
اس��ت رقابت با تيمي مثل صربس��تان، آمريکا، روسيه يا لهستان 
که فيزيک بدني و ش��رايط بدني کاملا متفاوتي نس��بت به تيم 
ما دارند س��خت اس��ت. هم چنين ما براس��اس مصوبه و قوانين 
فدراس��يون جهاني که اعلام کرده بود بايد 8 بازيکن المپيکي 

در ليگ جهاني شرکت مي داديم
داورزن��ي هم چنين گفت: هش��ت بازيک��ن المپيکي بايد در تيم 
مي بودند و الباقي مي توانس��تند تغيير کنند. ما هم س��عي کرديم 
با توجه به نبودن شهرام محمودي و مهدي مهدوي و نداشتن 
چن��د بازيک��ن ديگ��ر نفرات��ي را به تيم تزري��ق کنيم. از طرفي 
موسوي مصدوم بود و آماده نبود. ولي مهم تر از همه، ما براي 
بلند زن و دريافت کننده قدرتي روي جواد معنوي نژاد، رضا قرا 
و مجتبي ميرزاجانپور حس��اب باز کرده بوديم اما عملا ديديم 
که در ميدان ليگ جهاني تيمي مثل لهس��تان، آمريکا و روس��يه 
از بازيکناني استفاده کردند که هم جوان تر بودند و هم فيزيک 
بدني خوبي داشتند. آمريکا يک پشت خط زن داشت که از هر 
جايي مي زد و در هر ش��رايطي امتياز مي آورد. لهس��تان بازيکن 
۲1۷ س��انتي متري و دفاع وس��ط ۲11 س��انتي متري داشت که 
اين با شرايط فيزيکي و بدني تيم ما جور نبود. از طرف ديگر ما 
هفته دوم جواد معنوي نژاد را از دست داديم و در عين ناباوري 
او را نداش��تيم. هم چنين براي پش��ت خط  زن امير غفور 1۰۰ 

درصدي را نداشتيم. او ۶۰ يا ۷۰ درصدي بود.

براي ارزيابي کولاکوويچ زود است ���
سرپرس��ت فدراس��يون واليبال تاکيد کرد: مجموعا نتايج دور از 
انتظار از نظر مردم و بازيکنان و مربيان بود. اين اميدواري هست 
که در بين اميد و جوانان در پست هاي مختلف بازيکنان خوبي 
داريم که از نظر انگيزشي و شرايط فيزيکي عالي هستند. مردم 
عزيزم��ان اي��ن را بدانند براي المپيک ۲۰۲۰ تيم ايران جوان و 
متحول مي ش��ود و برهمين اس��اس هم تيم اميد در جام ملت ها 
شرکت مي کند تا فرصت بازي داشته باشد و آماده شوند. براي 
تيم بزرگس��ال از اين نيروهاي جوان اس��تفاده مي کنيم و ليگ 
سال آينده طبيعتا يک تيم کاملا متحول شده از اميد و جوانان 
خواهيم داشت. ما در کشورهاي اسلامي تيم جوانان را فرستاديم 
که قهرمان ش��د. جوانان و اميد به مس��ابقات جهاني مي روند، 
ذخيره هاي تيم اصلي هم جوان و آماده هستند و همه وارد تيم 

اصلي مي شوند تا دوباره افتخارات را به دست بياورند.
داورزني درباره عملکرد س��رمربي تيم ملي بيان کرد: الان زود 
است که عملکرد کولاکوويچ را ارزيابي کنيم. او هشت، ۹ سال 
سرمربي صربستان بوده و تيم فعلي صربستان را او ساخته اما اين 
که انتظار داش��ته باش��يم بعد از يک ماه و نيم با تيم ما نتيجه اي 
خ��اص بگيرد خلاف واقع اس��ت. م��ردم ما چون نمايش خوب 
واليبال را ديده اند انتظار بيش تري از تيم داشتند ولي اين اتفاق 
نيفتاد. اما واقعا بچه ها زحمت کشيدند. شرايطي مسابقات داشت 
ک��ه در هفت��ه اول لهس��تان را ب��ا تيم دوم برديم که خيلي خوب 
بود. در هفته دوم دو بازي برديم و در هفته س��وم هر س��ه بازي 

را س��ه بر صفر باختيم و دوبازي گيم را ۲۰ - ۲۴ جلو بوديم و 
باختي��م ک��ه م��ردم را اذيت کرد و البت��ه بچه ها را بيش تر اذيت 
کرد. مطمئنا نقاط قوت و ضعف بررسي مي شود و نقاط ضعف 

براي مسابقات پيش رو از بين مي رود.
نيروهاي جوان بايد به تيم تزريق شوند ���

او افزود: مرداد انتخابي جام جهاني در اردبيل برگزار مي شود و 
چين، کره، قزاقستان و يک کشور ديگر به ايران خواهند آمد که 
دو تيم به جهاني صعود مي کنند و بعد از آن در شهريور مساباقت 
گرند چمپيون را داريم که در ژاپن برگزار مي ش��ود. قدرت هاي 
واليبال مثل برزيل، فرانسه، آمريکا و ايتاليا که وايلد کارت گرفته 
به همراه ژاپن و ايران در اين مسابقات حاضر مي شوند که مردم 
ما ان شاءالله شاهد نمايش خيلي خوب از واليبال خواهند بود و 

کدورت کنوني از بين مي رود.
داورزني با اشاره به سرمربي تيم ملي تصريح کرد: تمام مربياني 
که در اين 8 -۷ س��ال با ما کار کردند اکنون مربيان تيم هاي 
ملي حاضر در ليگ جهاني هستند. ولاسکو در آرژانتين، کواچ 
در اسلووني و لوزانو در چين کار مي کنند. حتي ما با ديجورجي 
هم مذکره کرده بوديم که اکنون در لهستان است. کولاکوويچ 
هم با ايران کار مي کند. فدراسيون هميشه بهترين ها را انتخاب 

کرده  است.
سرپرست فدراسيون واليبال گفت: به نظرم شرايط ديگري بايد 
در تيم حاکم ش��ود. نيروهاي جوان خيلي خوبي داريم که کادر 
فني بايد به آن ها اعتماد کند. با تيم جوان و دوم مان لهس��تان 

را برديم اين ش��رايط بايد مس��تمر باشد. جوان هاي ديگر به تيم 
تزريق ش��وند. جوان هاي ما متوس��ط قد بالاي دو متر دارند که 
بايد به تيم تزريق ش��وند و قطعا مردم ما ش��اهد عملکرد بس��يار 

خوبي از تيم خواهند بود.
ستاد بازي هاي آسيايي تشکيل مي شود ���

معاون ورزش قهرماني وزارت ورزش در پاس��خ به اين س��وال 
ک��ه وضعي��ت براي رش��ته هاي پرمدال در فاصل��ه باقي مانده 
تا بازي هاي کش��ورهاي اس��لامي چگونه اس��ت؟ تصريح کرد: 
مجموعا در وزارت خانه رشته هاي پايه و پرمدال را رصد مي کنيم. 
برنامه هاي فدراسيون ها براي بازي هاي آسيايي را مي گيريم و 
آن را کنترل خواهيم کرد. ستاد بازي هاي ۲۰18 راه مي افتد و 
به ويژه برنامه براي رش��ته هايي که انتظار مدال داريم خواهيم 
داشت. تمام برنامه ها را رصد مي کنيم. فدراسيون ها بايد گزارش 
بدهن��د و ناظري��ن م��ا نيز برنامه ه��ا را زير نظر مي گيرند تا همه 
رشته ها در مسيري که فدراسيون تنظيم کرده و وزارت برمبناي 
آن حمايت مي کند پيش برند. ۲۰18 ايستگاه اوليه براي هدف 
۲۰۲۰ اس��ت که بايد فدراس��يون ها در اين مس��ير باشند. تلاش 
م��ا هم��کاري خيلي خ��وب و حمايت عالي از برنامه ها و کنترل 
آن هاس��ت. قطعا فارغ از آن تفاهم نامه ها با فدراس��يون ها به 

رشته هاي پرمدال و پايه توجه ويژه اي خواهيم داشت.
او درباره هيات مديره س��رخ آبي هاي پايتخت نيز گفت: دو س��ه 
روز آينده هيات مديره معرفي مي ش��وند. قرار اس��ت که هيات 
مديره ترميم  شود تا باشگاه ها در فصل نقل و انتقالات به خوبي 

کارشان را انجام دهند.
داورزني در پاسخ به اين سوال که تغيير در راس باشگاه ها ايجاد 
مي شود؟ گفت: تغيير در راس باشگاه برعهده خود هيات مديره 

است. فعلا هم که مجموعه ها کارشان را انجام مي دهند.
تخلفات فدراسيون تيراندازي باکمان را بررسي مي کنيم ���

او در پاس��خ به اين س��وال که ماجراي تخلفات گس��ترده در 
فدراس��يون تيراندازي با کمان و انتخابات اين رش��ته چيس��ت؟ 
گفت: مواردي است که وزارت ورزش آن ها را بررسي مي کند. 
بحث هايي مطرح ش��ده و رصد مي کنيم و تصميم مي گيريم. 
تيرکم��ان کارش را مي کن��د و مجمع به موقع برگزار مي ش��ود. 
موضوع انتخابات اين رشته اساسنامه تير و کمان است. اساسنامه 
فعلي تيراندازي با کمان مورد تاييد دولت نيست. اين اساسنامه 
هنوز اصلاح نشده اما هماهنگ شده اساسنامه مورد تاييد دولت 
توسط فدراسيون تيرو کمان به فدراسيون جهاني برده و تاييد 

شود و براساس آن انتخابات را برگزار کنيم.
داورزني در پاسخ به اين سوال که ماجراي جعل امضاي کريم 
صفايي و حکم يک سال حبس يک کارمند فدراسيون چيست؟ 
گفت: چيزهايي است که در گذشته اتفاق افتاده و وزارتخانه در 

حال بررسي است و نتايج آن را اعلام مي کند.

بررسي تخلفات انتخابات فدراسيون تير و کمان

هيات مديره سرخابي ها به زودي معرفي مي شود

اوزيل: براي رفتن به استراليا بي تابممورينيو هم متهم به فرار مالياتي شدکونته تا ۲۰۲۱ در چلسي مي ماند
س��رمربي آبي پوش��ان ش��هر لن��دن 
ق��راردادش را ب��ا قهرم��ان لي��گ برتر 
انگلي��س تمدي��د مي کند.ب��ه نق��ل از 
تس��نيم، به لط��ف موفقيت هاي فصل 
گذش��ته چلس��ي که براي دومين بار در 

س��ه فصل اخير قهرمان ليگ برتر انگليس ش��د، کونته توانسته 
اعتماد رومن آبراموويچ، مالک باش��گاه چلس��ي را جلب کند و 
اکنون طبق ادعاي ش��بکه اس��کاي اس��پورت قرارداد کونته که 
ت��ا پاي��ان فصل 1۹-۲۰18 اعتبار داش��ت، براي دو فصل ديگر 
تمديد خواهد ش��د. به اين ترتيب س��رمربي پيش��ين يوونتوس تا 
پايان فصل ۲1-۲۰۲۰ در اس��تمفوردبريج خواهد بود.طبق اين 
گزارش حقوق کونته افزايش پيدا مي کند و به 1۰ ميليون يوروي 

خالص در سال خواهد رسيد.

رس��انه ها از فرار مالياتي ژوزه مورينيو 
خب��ر دادند.به گزارش ايس��نا به نقل از 
ديل��ي مي��ل، بع��د از صحبت هاي زياد 
درب��اره فرار ماليات��ي بازيکنان بزرگ 
چون ليونل مسي و کريستيانو رونالدو، 

اين بار ژوزه مورينيو نيز پايش به اين پرونده باز شد.
در واقع قوانين جديد اداره ماليات اس��پانيا باعث ش��ده تا خيلي 
از اف��رادي ک��ه در اي��ن لي��گ فعاليت کرده اند پايش��ان به اين 
پرونده باز شود. مورينيو متهم است 3.۲ ميليون يورو از ماليات 
 خود را زماني که در اس��پانيا مربي گري مي کرد پرداخت نکرده

 است.
همچنين گفته مي ش��ود تحقيقات درباره بازيکناني چون گرت 

بيل و لوکا مودريچ نيز در جريان است.

آرس��نال اردوي پي��ش فص��ل خود را در 
اس��تراليا برگ��زار خواهد ک��رد و دو بازي 
دوستانه نيز براي اين تيم پيش بيني شده 
اس��ت.قرار است توپچي ها در استراليا به 
مص��اف دو تيم مطرح اين کش��ور يعني 

س��يدني اف س��ي و وس��ترن س��يدني بروند.اوزيل، ستاره آلماني 
 توپچي ها که جدايي اش با تمديد قرارداد ونگر منتفي شد، گفت:

» ش��نيده ام که س��يدني ش��هر خوبي است و مردم خوبي هم دارد. 
چيز زيادي درباره اس��تراليا نمي دانم؛ اما اين فرصت خوبي براي 
ديدن شهر سيدني و شناخت بيشتر از استراليا خواهد بود.دو سال 
پيش ما به سنگاپور رفتيم و ديدن شهر و طرفداران تجربه خوبي 
بود و حالا به سيدني خواهيم رفت. من هيجان زده ام تا در استراليا 

تمرين کنم و نمي توانم براي رفتن به آنجا صبر کنم.«

مديريت روابط عمومي و آموزش همگاني

آگهي مناقصه شماره ب/5۲-96/۱5 »نوبت دوم«
شرکت آب و فاضلاب استان کرمان در نظر دارد: مقداري لوله فولادي 300 و 400 مورد نياز خود را از طريق توليدکنندگان يا نمايندگان 

رسمي آنها خريداري نمايد.لذا واجدين شرايط مي توانند با ارائه معرفي نامه از تاريخ 96.3.30 لغايت تاريخ 96.4.2 جهت دريافت اسناد 

مناقصه به آدرس کرمان انتهاي بلوار 22 بهمن شرکت آب و فاضلاب استان-مديريت بازرگاني مراجعه نمايند.

مبلغ اوليه برآورد: 26.720.000.000ريال

مبلغ تضمين شرکت در مناقصه: 1.336.000.000ريال به صورت ضمانت نامه بانکي يا چک تضمين شده در وجه شرکت آب و فاضلاب 

آخرين مهلت تسليم پاکتهاي الف ، ب ،ج به دبيرخانه شرکت: تا ساعت 14 مورخ 96.4.12

افتتاح پاکتهاي الف و ب و ج: ساعت 9 مورخ 96.4.13

محل تامين اعتبار: اسناد خزانه اسلامي

مدت اعتبار پيشنهاد قيمت 3 ماه از تاريخ بازگشايي پاکات پيشنهاد قيمت تا زمان انعقاد قرارداد مي باشد.

شرکت آب و فاضلاب استان کرمان

تکرار اشتباه سرخپوشان پايتخت؛ دوباره عمان!
با وجود اينکه عمان در ميان گزينه هاي پرسپوليس براي 
ميزباني در محله يک چهارم نهايي ليگ قهرمانان آسيا 

نبود اما اين کشور به عنوان ميزبان انتخاب شد.
به  نقل از  ايسنا، باشگاه پرسپوليس که در مرحله گروهي 
ليگ قهرمانان آسيا، از الهلال عربستان در عمان ميزباني 
کرده بود باز هم اين کشور را به عنوان ميزبان ديدار تيم 

خود و الاهلي عربستان انتخاب کرده است، اين درحالي است که پيش از اين انتقاداتي 
نسبت به ميزباني اين کشور در ديدار برابر الهلال مطرح شده بود و انتخاب مجدد آن، 

کمي عجيب به نظر مي رسد.
در ديدار پرس��پوليس مقابل الهلال، مديران پرس��پوليس تصور مي کردند که در عمان 
ايراني هاي مقيم زيادي حضور دارند که در زمان بازي هاي پرس��پوليس به ورزش��گاه 
مي آين��د و از اي��ن تي��م حماي��ت خواهند کرد اما در واقعيت اين اتفاق رخ نداد و در ديدار 
رفت پرسپوليس و الهلال عربستان - که نماينده ايران، ميزبان بود - شاهد آن بوديم 
که فقط تعدادي ليدر از در ورزشگاه حضور داشتند که آن هم از ايران خود را به مسقط 
رس��انده بودند.علاوه بر پرس��پوليس، ديگر نمايندگان فوتبال ايران در ليگ قهرمانان 
آسيا هم از ديدار با تيم هاي عربستاني در عمان شکايت داشتند و اين اتفاق را به ضرر 
خود عنوان کردند. پس از اين اتفاقات و با وجود ش��رايط جوي کش��ور عمان و گرماي 
هواي اين کش��ور در ش��هريور ماه، تمام اين حرف و حديث ها اين تصور را ايجاد کرد 
که پرس��پوليس در مرحله يک چهارم نهايي ليگ قهرمانان آس��يا، ديگر عمان را به 
عنوان ميزبان انتخاب نخواهد کرد. بعد از صعود پرس��پوليس به جمع هش��ت تيم برتر 
آس��يا و انتخاب امارات به عنوان ميزبان ديدار پرس��پوليس و الاهلي )بازي برگش��ت(، 
نام چند کشور به عنوان ميزبان احتمالي بازي رفت به ميزباني پرسپوليس مطرح شد؛ 

تاجيکستان، ترکمنستان، قرقيزستان و حتي قطر، در اين ميان مطرح شدند.
در همين رابطه طي روزهاي گذش��ته محمدعلي ترکاش��وند و پندار خمارلو ش��رايط 
کشورهاي منطقه را براي ميزباني تيم فوتبال پرسپوليس بررسي کردند و حتي اين دو، 
سفري نيز به بيشکک، پايتخت کشور قرقيزستان داشتند تا شايد اين کشور را به عنوان 
ميزبان ديدار تيم خود و الاهلي انتخاب کنند اما با وجود اين که مذاکراتي انجام ش��د، 
در نهايت توافقي ميان دو طرف حاصل نشد تا اين که عمان - که حتي نامش در ميان 

گزينه هاي پرسپوليس نبود - به عنوان ميزبان ديدار پرسپوليس انتخاب شد.
البته بدبينانه ترين فرضيه در اين مس��اله اين اس��ت که پرسپوليس��ي ها در بازي رفت با 
الاهلي، به حضور هواداران عربس��تاني در ورزش��گاه و درآمد بليت فروش��ي دل خوش 
کرده اند که در اين صورت بايد دو بار تاس��ف خورد. در مجموع، با وجود انتقاداتي که 
نسبت به ميزباني عمان در گذشته مطرح شده بود، انتخاب دوباره اين کشور از سوي 

مسئولان باشگاه پرسپوليس بسيار عجيب به نظر مي رسد.


